

樂手甄選 ORCHESTRAL AUDITIONS

SUN 06 APRIL 2025, 11:00am-3:00pm



香港城市室樂團現徵聘本地專業全職樂師及自由職樂師職位。歡迎弦樂、木管樂及銅管樂樂師應徵，以及常任小提琴樂師職位。

應徵者須畢業於大學音樂系，並具樂團經驗，並常居於香港。

有興趣的應徵者請將個人履歷發送至 info@ccohk.com，郵件主旨請註明“Audition Application”。如獲甄選，候選人將被要求準備管弦樂團選段，以參加2025年4月6日的現場試音。

CCOHK is currently recruiting professional musicians for freelance and core player engagement. String, Wind & Brass players are welcome to apply. Core Player positions are available for violin. **Applicants must be music graduates with orchestral experience and based in Hong Kong**

Interested candidates should send their CV to info@ccohk.com and caption their email “Audition Application”. If successful, candidates will be requested to prepare orchestral excerpts for a live audition on 06 April 2025.

截止日期 Registration deadline: **31 March 2025**

香港城市室樂團 City Chamber Orchestra of Hong Kong

香港城市室樂團以別樹一幟的風格，成為亞洲首屈一指的室樂團之一。樂團自1999年由創立以來，已經和許多享譽國際的名家同台演出及推出專輯。香港城市室樂團年度音樂季呈獻多元風格的小型管弦樂作品演出，與世界級藝術家合作，並為年輕觀眾策劃全新的管弦樂劇場節目。

Since 1999 City Chamber Orchestra of Hong Kong (CCOHK) has established itself as one of Asia's leading chamber orchestras. Members are professional musicians who deliver internationally acclaimed performances and recordings with world-class artists. CCOHK's annual concert season highlights the performance of small-scale orchestral works in diverse styles, collaborations with world-class artists and newly curated orchestra-theatre programmes for young audiences.

Further Enquiries info@ccohk.com / 2864 2151

www.ccohk.com